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1, t'Iötets öppnande
Humanistiska föreningens ordfÖrande Al-exander Åhman

Hald förklarar föreningsmÖtet Öppnat kI. 17:03.

2. YaL av mötesordförande
Alexander Åhman HaId nominerade sig själv ti11
mötesordförande .

Eöreningsmötet beslutar

att väL1a Alexander Åhman HaId till mötesordfÖrande

3. Val av mötessekreterare
Alexander Åhman HaId nominerade Emmy Broberg ti11
mötessekreterare .

Föreningsmötet beslutade

att väIja Emmy Broberg till mötessekreterare

4. VaL av justerare tillika rösträknare för Bötet
Alexander Åhman HaId nominerade Stefanie Tagesson och

Mathilde Lönnell Mortensen tj-Il justerare tillika
rösträknare för mötet. Noterat ska vara alt en

föreningsmedlem som justerare hade varit att fÖredra
för öppenheten gentemot medlemmarna. På grund av få
medlemmar närvarande kunde detta inte ske.

Eöreningsmötet besfutade

att väIja Mathilde LÖnnel1 Mortensen och Stefanie
Tagesson ti11 justerare tillika rÖsträknare fÖr
mötet

Under punkt Bb efter att Mikael Isberg justerats in
under punkt Ba, yrkade Stefanie på att riva upp

beslutet att godkänna Stefanie Tagesson t.i1l
rösträknare tillika :usterare och nomj-nerade Mikael
Isberg. Detta fÖr att Öka fÖreningsmÖtets transparens.

I samband med detta beslutade föreningsmÖtet
att riva upp beslutet om att utse Stefanie
Tagesson ti11 justerare tillika rÖsträknare fÖr
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mötet och välja Mikael Isberg till justerare
tillika rösträknare för mötet,

5. Frågan om mötets stadgreenliga utlysande
Stefanie informerar om att kallelsen men inte
möteshandlingarna delgivits föreningen stadgeenligt.

Föreningsmötet beslutar
att genomföra mötet trots den icke-stadgeenliga
utlysningen.

6. ilustering av röstlängd
Åtta stycken ordinarie medlemmar med rösträtt enligt
stadgan var närvarande. Medlemmar yrkade på att Karin
Boman adjungeras in med närvaro- oeh rösträtt.

Föreningsmötet beslutar
att adjungera in Kari-n Bohman närvaro- och rösträtt

Föreni-ngsmötet bes lutar
att faststäI1a röstlängden till nio personer med

närvaro- och rösträtt

7. EaststäIlande av föredra.gmingslista
Presidiet yrkar på ett godkännande av
föredragningslistan med tillägg av punkt 9b, Motion av
fortsatt stöd tiLl Studentpartjet och punkt 11,
Rapport : Studentpartiet,

Stefanie yrkar på att ändra benämningen på punkt 12a
från KLubbmästare till FyTTnadsval- av kl-ubbmästare
samt punkL l2b från Sakrevisor till f'yJfnadsval av
sakrevisor. Hon yrkar även på att utesluta punkt 9b,
Motion om fortsatt stöd tiTf studenpartiet då denna
moLion som innebär ett förIängning av ett redan taget
beslut under Decharge 2419, kan behandlas av
styrelsen.

Föreningsmötet beslutar
att godkänna Stefanies yrkande på ändringar i
föredragnings 1 i stan

Föreningsmötet beslutar
att godkänna föredragrningslistan med ovanstående
ändring av punkt l2a odn 12b samt uteslutande av
punkt 9b
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8. Behandling av inkomna propositioner
a. Fastställande av verksamtretspla.n för

verkEamtretsåret 2O2O

- Alexander Åhman Hald föredrar om

verksamhetsplanen för verksamhetsår 2020.
Verksamheter som ska främja föreningens
huvudsyfte om att främja humanvetenskaperna
kommer exempelvis vara fortsatt hål-lande av
middagar och vardaglig verksamhet.

Stefanie undrar om verksamhetsplanen
förändrats sedan den preliminära
verksamhetsplanen som framfades i december.
Presidiet meddelar att de enda ändrignagena
som gjorts är ti}lägg av datum för
magi sterpromove ringen .

Mikaef Isberg justeras in kL. 77:78.

Föreningsmötet beslutar
att godkänna verksamhetsplanen för
verksamhetsåret 2020.

b. FaststälLande av budget för verksamtretsåret
2420
Andreas föredrar kring budget för
verksamhetsåret 2A20. Förvaltningen har
inte ändrat i budgeten som föreslogs under
Valmötet 2019. De främsta ändringarna i
budgeten som föreslogs då i jämförelse med

förekommande år, är sammanslagning av
poster som exempelvis t'ÖI", t'Vin" och
"Ci-der" under "Alkohol". Detta för att
främja valmöjligheter och anpassning för de
enskilda eventen.

Stefan ber styrelsen förtydliga vilka
personer posten "Arvoden och löner" avser
tilldelas. Styrelsen förklarar att det
innefattar kanslisternas arvoden samt föner
för personal under exLernuthyrningar.

Stefanie undrar om någon post kommer
överskrida det angivna beloppet. ffi
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Eörvaltningen svarar att posten
"Representatj-on/ resor och gåvor" kommer

överskrida budgeten men atL kanslisternas
Iöner som inte utgår under sommaren kommer
täcka detta. Stefanie yrkar på att medel
inte kan förflyttas mellan poster och att
ett yrkande på en justerad summa måste
beslutas under detta möte.

Presidiet föreslår att kanslisternas löner
justeras ner från 50 000 kr. till 30 000
kr. för att överföra medel till posten
"Transport" och posten "Representation,
resor och gåvor".

Theodor Andr€n justeras in 17:37

Mat.hilde föredrar kring resekostnaden til-l-
representationen i Vasa som hon menar kunde
hanterats bättre men som var en god chans
till att upprätthålla kontakter med

vänf öreni-ngar.

Michael ber styrelsen förtydtiga vad posten
"Transport" innebär. Presidiet. förklarar
att detta innebär transport av exempelvis
varor till sittningar och event.

Stefanie yrkar på att styrelsen måste vara
noggranna med att använda budgeten som ett
styrmedel. Exakta siffror för justering av
budgeten under föreninqsmötet är
nödvändigt,

Mötet pausas 77:43

Mötet återupptas 77:57

Presidiet föreslår att nedjustera posten
"Kansliet- fön" med 50 000 kr. från 350 000
kr. til1 300 000 kr. Dessa medel ska
fördelas på posten "Transport// med 25 000

kr. (vilken då höjs från 10 000 kr. till 35

000 kr. ) och posten 'tRepresentation, resor ffi\w
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och qåvor" med 25 000 kr. (vilken då höjs
frän 72 000 kr. till 31 000 kr.).

Stefanie yrkar på att nedjustera presidiets
förs1ag för posten "Representation, resor
och gåvor" från 37 000 kr. till 20 000 kr.
då hon anser det oansvari-gt att förlägga en
så stor sufirma föreningsmedel på
representation. De 17 000 kr. som inte
binds upp yrkar hon ska stå som plusbudgret
för att spendera på eventuella
medlemsevenemang .

Mathilde kommenterar presidiets yrkande och
förklarar att kansliposten kunde justerats
ned med 85 000 kr. då lönerna utqår under
sofilmaren.

Mikael önskar att styrelsen förklarar
utgifterna till sparfonder. Förvaltningen
förklarar att det främst är bankens
förvaltningskostnader den posten utgör.

Theodor instämmer med Stefanie om att fåta
de kvarstående 71 000 kr. läggas som en
plusbudget men påpekar även styrelsen att
ha en plan med vad medfen ska läggas på.
Styrelsen instämmer och menar att sådana
medel- kan läggas på exempelvis en inspark.

Föreningsmötet besl-utar
att godkänna Stefanies
nedjustera presidiets
"Representation/ resor
31 000 kr. t-t-LL 20 000

resterande 17 000 kr.
plusbudget.

yrkande att
förslaq för posten
och gåvor" från
kr. Samt att låta

stå som en

Föreningsmötet besfutar
att godkänna budget för verksamhetsåret
2020 med följande ändringar:
Nedjustering av posten "Kansliet- lön"
med 50 000 kr. från 350 000 kr. till 300

000 kr. De 50 000 kr. som frigörs ska
fördelas mellan posten "Transport" med ffi
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9. BehandJ-ing
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25 000 kr. (vilket innebär en höjning
från 10 000 kr. tilf 35 000 kr. ) och
posten "Representation, resor och gåvor,,
med 8 000 kr. (vilket innebär en höjning
frän 12 000 kr. til-r 20 000 kr.).
Resterande l-7 000 kr. komrner 1äggas som
en plusbudget.

Stefanie yrkar på att riva upp beslutet att
godkänna Stefanie Tagesson som justerare
tillika rösträknare och nominerar Mikael
Isberg som justerare tillika rösträknare,
då detta höjer mötets transparens.

Föreningsmötet besl-utar
att utse Mikael Isberg till justerare
tillika rösträknare.

av inkornna aotioner
Motion om inf,örande av ett master/mag:ister
stipendium.
Inspektor Bengt Nov6n motionerar om att
Humanistiska föreningen vid Stockholms
universitet skall införa ett stipendium för
master/magister studerand.e. I nuvarande
läget finns två stipendier som Humanistiska
föreningen delar ut.. Runjanne-stipendiet
för doktorander och Tobias
Harja-stipendiet. Om motionen godkänns
tillsätts en kommitt6 för genomförandet av
att införa ett master/magister stipendium
vilket kommer att sät.tas i verkan 2021-.

Presidiet föredrar om de nuvarande
stipendierna "RunrJanne" som innebär en
stipendiesunrma på 15 000 kr. och "Tobias
Harja" som innebär en stipendiesuflrma på 5

000 kr.

Alexander yrkar på att master/magister
stipendiet ska innebära en stipendiesumma
på 10 000 kr I det fallet att ett sådant
stipendium införs.

Stefanie yrkar på att den eventuell-a
kommittön ska bli ansvarig för att inrätta ffic,/
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10.

ett förslag till ramverk för hur ett
eventuellt stipendium ska fungera samt
stipendiesumma. Detta får sedan styrelsen
för verksamhetsåret 2A27 får ta ställning
ritl.

Stefanie tar tillbaka sitt yrkande och
menar att uppdraqet att uppföra ett förslag
på ramverk ska tillfalla den redan
tillsatta stipendienämnden.

Föreningsmötet beslutar
att godkänna Bengt Nov6ns motion om att
inrätta ett master/magister sti-pendium.
Stipendienämnden uppdras att utforma ett
ramverk för detta.

Godkännande av entlediga,nde
Presidiet informerar om att vice
informationsansvarig Fernanda Svensson beslutat att
entlediga sig.

Eöreningsmötet beslutar
att godkänna entledigandet av Fernanda Svensson.

Rapport : Studentpartiet
Karin Bohman, representant från Studentpartiet
rapporterar om Studentpartiets verksamhet samt
partiets samarbete med HumE. Införandet av en
kårspub pågår och valberedning för SUS:s presidium
har motionerats för och kommer införas på provbasis
tj-}1 kårvalet 2020. Motionen "Bjud in hela
studentlivet" är även en av Studentpartiets fråqor
och innebär en utökad representation för
fakultetsföreningar i kårfulImäktige, motionen
kommer realiseras i nära framtid. Studentpartiet
har haft en omfattande representation i
kårstyrelsen och kunnat avhålla kåren från att
uttala sig i rikspolitiska frågor. Den 16e mars
kommer Studentparitets medlemsmöte äga rum och
Karin bjuder in alla HumF:s medlemmar att delta.

Alexander undrar om motionen om att tlumF ska stödja
Studentpartiet ändrats från förra årets motj-on.
Karin meddelar att den är den safilma som förra året.
Alexander meddelar att HumF inte kan tillgodose

11
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samma behov av medel för utskrifter som fÖrra året
då den nya skrivaren har en mindre kapacitet.

Tony frågar Karin vilket utbyte Karin menar att
Studentpartiet kan erbjuda HumF och HumE kan

erb;uda Studentpartiet. Karin menar att ett
samarbete kan driva HumE:s frågor på en kårpolitisk
nivå. Tony undrar Över den konkreta fÖrdelen av ett
samarbete. Mikael berättar att ett praktiskt
exempel på vad samarbetet mellan Studentpartiet och

HumF kan ge är atL samarbetet mellan Frescatis
pubar kom till genom en motion från Studentpartiet.
Mathilde tillägger att Studentpartiet kan

representeras på HumF:s styrelsemÖten fÖr att
samarbeLet mellan Studentpartiet och HumE ska

främj as .

Tony frågar Karin huruvida Studentpartiet har
konkurrenter som leder ti11 mindre representation
och hur de förhåtler sig till dessa. Karin menar

inte att de and.ra kårpolitiska partierna ska ses

som konkurrenter. Stefanie tillägger atL
kårpotitiken är ett potitiskt system som alIa andra
där konkurrens bör axlas av partieL sjäIva.

Karin menar att det finns mÖjligheter fÖr medlemmar

at.t på HumF:s fÖreningsmÖten att visa sin åsikt om

samarbete och ol-ika motioner. Mathilde hå11-er med

Karin och påpekar att fÖreningsmÖten är HumF:s

högsta besfutande organ där besluten som tas är
representerade för hel-a fÖreningen. Stefanie
tillägger att besluten även kan rivas upp på senare
föreningsmöten om detta skulle Önskas.

Stefanie yrkar på att Studentpartiets motion ska

diskuLeras i dialog med styrelsen- Karin meddelar
atL HumF är varmt välkommna till att bidra till och

delta i Studentpartiets verksamhet.

EöreningsmÖtet anser rapporten behandlad.

Mathilde meddelar Karin att studentpartiet kommer

bli inbjudna ti11 ett kommande styrelsemÖte'

Stefan Jonsson justeras ut 7B:44,
Karin Bohman adjungeras ut 18:44. ry
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L2. Va1ärenden
a. FyrJ-J.nadsval av Klubbmästare

Styrelsen nominerar Paulina Persson till
Klubbmästare för verksamhetsåret 2A20.
Alexander 1äser en presentation av Paul-ina
Persson som själv är frånvarande under
föreningsmötet.

Mathilde vitl tillägga att styrelsearbete
utöver ro1len som kl-ubbmästare är centralt
för arbete i HumF:s st.yrelse, vilket
meddelats Paulina.

Eöreningsmötet. bes-Lutar
att vä1ja Paufina Persson ti11
Klubbmästare för verksamhetsåret 202A

b. Fyl1nadsva1 av Sakrevisorer
Stefanie föredrar kring bestämmefser för
val av sakrevisorer. Hon yrkar på att fler
sakrevisorer inte endast behövs för att
utföra arbetet stadgeenligt utan även för
att. införa ffer perspektiv. Stefanie
nominerar Theodor Andr6n som sakrevisor och
Johan Aaron Hjort som suppleant för
resLerande period av verksamhetsåret 2020.

Theodor presenterar sig sjä1v. Han har
varit akti-v i olika föreningar på Erescati
och är inval-d Senior i HumF sedan 20L'7 .

Stefanie föredrar om Johan Aaron som själv
är frånvarande från mötet. Aven han har
varit aktiv i olika föreningar på Erescati.

Mathilde undrar om de kommer kunna arbeta
bra tillsanrmans. Både Stefanie och Theodor
anser att samarbet-et kommer fungera bra dem

emel-1an.

Eöreningsmötet bes-Iut.ar
att anta Theodor Andr6n som andra
sakrevisor och Johan Aaron Hjort som

suppleant för resterande period av
verksamhetsåret 2020 ._ff
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13. Er:manistiska föreningren verksanrtretsåret 2Ot9
Stefanie yrkar på att bordlägga punkt 13 i sin
helhet ti11 nästkommande förenj-ngsmöte på grund av
inkompletta handlingar från First ledger.

Eöreningsmötet beslutar
att bordlågga punkt 13, Humanistiska föreningen
verksamhetsåret 2020 ti].l nästkommand.e
föreningsmöte

Stefanie yrkar på att nästkommande extrainsatt
föreningsmöte ska hållas vecka 16 melfan den 13:e
och 19: e april.

Föreningsmötet beslutar
att hål1a ett extrainsatt föreningsmöte den 16:e
apri-1 kl. 17:00.

a. Godkännande av 20L9-års
ve rks amtre tsberätte L se

b. Godkännand,e av 2019-års ekonomisk
berättelse

e. Föredragning av revisionsberätteJ-se för
20L9

d. Fråga om ansvarsfrihet för 2019-års
styrelse.

14. Val av seniorer
På grund av bordlåggningen av punkt 13 kan lnte
punkt 14 behandlas då denne påverkas av ett beslut
i frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för
verksamhetsåret 20L9. Det finns sålunda ingenting
att behandla.

15. Under mötet väckta frågor
Theodor minns inte vad han skulle säga men Stefanie
antar att han tycker om aIIa jättemycket..

16. Motets avslutande
Mötesordförande Alexand.er Åhman Hald förklarar
mötet avslutat kl. 19: 00.

Justeras
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